
V KS »Kolodvor« želijo obnoviti
tudi kopališče

V krajevni skupnosti Kolodvor so zbor ob-
čanov sklicali po volilnih enotah in to v treh
'terminih 1>1., 12. in 14. oktobra.

Na vseh treh zborih občanov so obravnavali
dve točki' dnevnega reda. Pregledali so rezulta-
te izvajanja programa samoprispevka I. za iz-
gradnjo šol in vzgojnovarstvenih zavodov na
področju ljubljanskih občin V času od 1971 do
1976. leta. Nato pa so obravna-vali razpis re-
ferenduma in predlog programa za II. samo-
prispevek.

Občani so soglasno podprli program Jzgrad-
nje objektov in vsa izhodišča na katerih te-
melji predlog za uvedbo II. samoprispevka.
Predlagali so, da se v projektu ,zdravstveaega
dorna vključi tudi javno kopališče, kar«-je v
srednjeročnem planu in idejni zasnovi ždrav-
stvenega doma iz leta 1972 tudi predvideno.
Javno kopališče je z ozirom na raznaere v ož-
jem delu Ljubljane, kjer v velikem številu sta-
novanj ni kopalnic, zelo važen element osnov-
nega kopališča že vrsto let predstavlja velik
problem, ne le na pbdročju KS Kolodvor tem-
več tudi sosednjih krajevnih skupnostih.

Ob tem, ko občani sprejemajo program sa-
maprj^pevka, pa ugotavljaijo, da je potarebno
namenitd več pozrornostd tudi izgradmji lutkov-
nega gledališča kot pomemibnega člena v v©rigi
vzgoje mladlh in je v Ljulbljand nepogrešljiv.
Zato mora naijti prednostno mesto v progra-.
xmx kuiltone skupnostd.

' V ddskuisiji so ofočami kiritidno presojali 'kva-
liteto in ažurnost zdravBtiveinih uslug in zaiite-
vaii odločnejši premik v prid pacientom. Ta
zahteva naorekuje boljšo notramjo orgaaiiziira-
nost v zdravsbvsni s3wažbi in boljše samouprav-
no vodesnge v zdrOTStvendh ustanovaih.

Pereč iprotolem ptredBtav ĵa tudi sprejem de-

fetotnih otarok v vizgiOiinoivairstvene zavode, saj
se dogaija, da W Z tatoSnega ptroka ali sploh
ne sprejmejo ali pa tega otaroka, kd je potreben
posebotie nege, vagoje in dzoibraževaooja, po do-
ločenem času izločijo iz ustanove. V Loubdjani
bi moraM odločnejše dn hitreje reševati pro-
blem varetva teh oteok, loi ,bi morali imeti
prednost pred vsemi.

Občaaii se zanraemajo in zahtevajo racional-
no tea: čim smGtrnejšo, po jjuožn^osti ti3)sko
gradnjo vseh noviii šol ain VVZ. Prav tafco je
potrebno, da se pohibi z -vsemi vaporediitaia na-
logami, kot je dadaja lokacijskih in gradbenih
dovolj«nj in ostalriii dokumentov. Nato so po-
z&raivlli predlog za gradanjo dofliov za ostarele
občane, saj je jasno, da sole-ti več kot raujno
potrebni. Ugotovili pa so fcudij da je patrebMo
sprotoo in bolĵ Šfe infocimiirainje delamih ljudi
in oibčanav o poteku izvajanja programa dz
sredstev samqp(rispewtea, kar pa do sedaj ni
bilo na zadovoljivd raivmii.

Cimprej bi bilo treba (Jokonžata. že začete
gradnje iz prvega samopriapevka. Ob tem so
se občani KS Kolodivor usta/vili ob nedograje-
nem otroškem igrišdu VVZ Ane Ziherl in zav?ze-
M stališče, da naj se le-to v naijkrajšem -času
dnjigradd.

S tremi zbori občanov v krajevni skupnosti
niso zaključili razpraw in priprav na referen-
dum. O tem bodo raapravijali posebej še na
zboru stanavaleev, na katerem • bodo prisotni
poleg jpredsednikov ho&Mih svetov tudi referenti
za civilno zaščito in drugii torajaini. Akcija pa se
nadaljmje tudi po aktivdh v posameEnih ve6jdh
Stamcnvanjskih hišah ia na vsdb sestankih druž-
betnopaldtičmiih organdBaciij.
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